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Netværk for Bæredygtig Erhvervsudvikling NordDanmark Generalforsamling 2024 

Torsdag d. 18. april, UCN Business, Hobrovej 85, 9000 Aalborg. 

Dagsorden 

1. Velkomst v. formand Kim Nørgaard Nielsen 

Kim byder velkommen.  

 

2. Valg af dirigent 

Bestyrelsen indstiller Susanne Ørnbo. Godkendt uden indvendinger.  

Susanne gennemgår om generalforsamlingen er lovlig indkaldt – godkendt uden indvendinger. 

Susanne gennemgår dagsordenen. Bestyrelsen har udpeget Line Kristensen til referent og hele 

sekretariatet til stemmetællere, hvis der skulle blive valgkamp under punkt 6.  

 

3. Bestyrelsens beretning 

3.1. Status i NBE ved bestyrelsesformand Kim Nørgaard, Produktionschef hos MAN Energy 

Solutions.  

Ved seneste bestyrelsesmøde, var der 45 minutters ros til det nuværende sekretariat og foreningen 

er landet rigtig godt hos AKKC. Det har været en vellykket flytning af sekretariatet.  

Foreningen har boostet op på marketing internt, men ned på videns-ressourcer, som vi i stedet har 

samlet op på gennem samarbejder med både UCN og AAU.  

Netværket går efter at være et epicenter for et cirkulært Nordjylland og tiden er i den grad klar til 

det. Der er medlemstilgang, med det naturlige frafald ved kontingentopkrævning.  

Vi arbejder på at kunne udbyde Det Grønne Rejsehold 2.0 med nogle af de andre kommuner. 

Foreningen kører stadig projekter gennem Aalborg Universitet. Målet er, at vi deler relevante 

bæredygtige nyheder – både NBE-relateret og for resten af Nordjylland/Danmark/EU.  

 

4. Fremlæggelse af årsregnskab og revisionsberetning  

Susanne byder velkommen til Lisbeth Hove Vibestrup, HR- og økonomichef i AKKC og varetager af 

regnskabet for netværket.  

Lisbeth starter med konklusionen fra revisionen, som er det man kalder en blank påtegnelse og blev 

godkendt af bestyrelsen d. 4. april til senest bestyrelsesmøde.  

Foreningen har et fint resultat på 1.747.557. Lisbeth gennemgår udgifterne og hæfter sig ved note 

4, som er projekter. Balancen viser at vi stadig har et tilgodehavende hos Aalborg Kommune, da der 

stadig kører NBE projekter, drevet af tidligere NBE-medarbejdere hos Aalborg Kommune. Vores 

egenkapital er højere i år end sidste år.  

 

4.1. Godkendelse af årsrapport  

Årsrapporten bliver godkendt uden indsigelser.  

 

5. Præsentation af budget for 2024/2025  

Lisbeth gennemgår budgettet for 2024. Budgettet er lagt ud fra, at vi får 20 medlemmer mere samt 
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4 kommuner mere. Bliver budgettet godkendt, tager vi 426.000 kr. af egenkapitalen på 1.7 mio.  

 

5.1. Differentieret kommune, region og partner kontingent 

Bestyrelsen indstiller til at man forsætter med de nuværende kontingentsatser til medlemmerne. 

Kim gennemgår differentieret kontingent for kommuner og region, da vi ønsker at imødekomme 

flere kommuner, ved at differentiere kontingentet, ligesom vi gør med medlemmerne. De nye 

kontingentsatser for kommuner og region vil være gældende for 2024.  

 

5.2. Godkendelse af budget og kontingent 

Budget og kontingent bliver godkendt uden indsigelser.  

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Tine Bork fra Bleschu, Maja Sønderskov Pedersen fra Alkymedia og Anne Hedegaard fra Frandsen & 

Søndergaard er udtrådt af bestyrelsen. Jørgen Rasmussen, repræsentant for Hjørring Erhverv og 

Michael Lund fra Michael Lund A/S udtræder af bestyrelsen ved generalforsamlingen.  

 

a. På valg er:  

Carsten Lanzky Jensen (modtager genvalg) – arbejder som produkt og udviklingschef. Har 

længe arbejdet med at gøre det rigtige og har fået modvind i de senere år. Har siddet 10 år i 

NBE-bestyrelsen.  

 

Følgende har melder at de stiller op til bestyrelsen. Susanne hiver alle repræsentanter ned 

på gulvet, hvor de får lov at fortælle, hvem de er, hvor de kommer fra og hvordan de vil 

bidrage til foreningen. 

 

 - Jørgen Rasmussen, adm. Direktør hos Vraa Dampvaskeri –. Har arbejdet med 

bæredygtighed i en menneskealder og blev opfordret af Hjørring Kommune til at melde sig 

ind tilbage i 2012. 

 

 - Karina Vedel Kronborg, bæredygtighedsleder hos Frandsen & Søndergaard.  

Frandsen & Søndergaard K/S er en rådgivende ingeniørvirksomhed og har siden 2016 

arbejdet med bæredygtighed. Karina håber på at kunne være med til at skubbe til 

branchen, som hun synes den godt kunne trænge lidt til. Hun er selv uddannet ingeniør.  

 

 - Lars Søndergaard Pedersen – QHSE og Bæredygtighedsmanager hos S.P. Larsen Lars har 

indsendt en kort tekst, som bliver fremvist i præsentationen, da han desværre ikke havde 

mulighed for at være til stede.  

 

 - Anne Gade, kompetence og bæredygtighedschef hos Artelia – rådgivende ingeniører. Har 

skiftet navn fra MOE, er en stor forretning der dækker hele landet. Anne er kompetencechef 

indenfor bæredygtighed og har tidligere undervist på UCN.  
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 - Dorte Kronborg, direktør hos Huset Venture – social økonomisk virksomhed.  

Har eksisteret i snart 17 år og har stort fokus på s’et i ESG. Har arbejdet meget de senest år 

med miljø. Er i gang med en mini MBA i bæredygtighed. Er også formand for foreningen 

Socialøkonomisk Nordjylland.  

 

b. Godkendelse af repræsentanter indstillet fra bestyrelsen 

Thomas Fisker Nielsen, Chef for UCN act2learn Erhverv er blevet indstillet af bestyrelsen til 

bestyrelsen. 

 

Alle repræsentanter bliver godkendt uden indsigelser og derved indgår følgende kandidater 

i bestyrelsen for NBE 2024:  

- Carsten Lanzky Jensen, Krone Vinduer (genvalg) 

- Karina Vedel Kronborg, Frandsen & Søndergaard K/S 

- Jørgen Rasmussen, Vraa Dampvaskeri  

- Lars Søndergaard Pedersen, S.P. Jensen A/S 

- Anne Nørkjær Gade, Artelia 

- Dorte Kronborg, Huset Venture.  

 

7. Forslag  

Der er ikke kommet nogle forslag.  

 

8. Eventuelt  

Jan Kvistborg fortæller om NBE magasinet, som Susanne Kabel har været primus motor på. 

Magasinet skal fortælle om både netværkets historie siden 2008, men er også et levende magasin 

der løbende bliver opdateret med nye historier og aktiviteter fra netværket.  

 

9. Susanne erklærer generalforsamlingen for afsluttet og takker for god ro og orden.  

Kim takker Susanne og UCN.  


